
Resumé af bestyrelsesmøde 11. september 2024 

 

På mødet drøftede bestyrelsen bla. følgende: 

 

Opsigelsen fra havnefoged Kim Lyngbak blev taget til efterretning, og der blev nedsat et ansættelsesudvalg 

og et produktionsudvalg. Stillingen vil snarest blive opslået, og ansøgninger skal sendes til formanden. 

 

El-projektets første del nærmer sig sin afslutning. Alle broer forventes at være tilsluttet i september. Der vil 

tilgå alle andelshavere e-mail om dette. 2. del, hvor strømstyrken på broerne øges, gennemføres efterår og 

vinter. 

 

Der er nu ryddet op i masteskuret. Umærkede master er flyttet til vinterpladsen. 

 

Ny rengøringsaftale med hyppigere rengøring er indgået. Starter op 1. oktober 2024.  

 

Rød og grønne bøjer står forkert. Rettes snarest muligt. 

 

Nordre molehoved er muligvis sunket. Der følges op på dette. 

 

Tallyweb indføres snarest til bommen ved slæbestedet. 

 

Økonomien er tilfredsstillende. 

 

Evt. opdatering af legepladsen skal drøftes igen. 

 

Næste møde er 9. oktober 2024 
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